
Seminar univerzitetne
konference

V̂  SHnonovam zalivu je bil
prejSnji teden seminar iiniver-
zitetne koniereivce Zveze socia-
listidne mladine Stovepije.Ude-
ležili so se ga predstavniki
skoraj viseh visokošolsklh za-
vodov v Ljubljani.

Udeleženci so se nsjprej se-
znanili z aktuatoimi problami,
kl aadevajo študenbe. To so
predvsem štipendiranje in šti-
pendijska politika, kd je tr&
nutno z^to neurejena, zaostan-
ki pri gradnji Študentskai do-
mov in pofek ter trajanje po-
uka v mladinskih udnih cent-
rih. Glavni dei seminarja je
bil posvečen Zaikoniu o združo-
nem d&lu in njegovi ajplikacijl
na univerzi ter problematikl
informiranja.

Zakon u združenem delu po-
stavlja visokošolske zavode
pred problem realizacije do-
bodka. to je »merjenja uspeš-
nosti poslovanja«. To je mo-
goče storiti le, če merimo re-
zultate in kvaiiteto dela peda-
goških delavcev. Zato bo po-
trebno še bolj uveljaviti oce-
njevanje dela pedagog^ov s stra-
ni šbuidentov, so ugotovili ude-
leženci seminarja. Status štu-

dentov še vedno nl zadovolji-
vo rešen. Studentje sodelujejo
pri fakultetni sarooupravi, ni-
so pa obravnavani kot delav-
ci. Kaiko bodio bo vprašatoje
rešili, še ne vano. Prav tu pa
leži, po mnenju udeležencev
sesminarja, kij'iič spremembe
študenta tz otejekta v su/bjekt
učno vzgojnega procesa. '

Inforrniranje na Univerzi, je
neurejano in pomanjkljivo.
Mnoge OO ZSMS na fafculte-
tah in visokih šalalj še niso
našle ustreezaiega načina obve-
ščarija študentov o svojetn de-
lu. Preslaba je tudi povezava
tn pretok informacdj med uni-
verzitetno konferemco in OO
na fakultetah. Da bi se stanje
laboljšalo, je mijn'0, da se vse
informacije o delu CX3 po fa-
kultetah zbirajo pri komiisijj
za informiranje pri univerzi-
tetai konferenci. Tam bodo tu-
dii najihiiitireje prdisbopne Raiddiu
študent tn Tribuni, ki sta ime-
la dio sediajj vefflše težave s
pravočasnim zbiranjem novic
s Jiaikuilibet. Tako bo fcmdi laže
povezovati delavanje OOZ9MS
na fakuitetah in izmerajavati
isflcušnje. B. Jugovič


